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Bohincev racun brez
krcmarja

Prodekan FPP Batista: "NaJa fakulteta se nima
namena pogovarjati o kakršnemkoli povezovanju, še
manj pa o prestopu lJa lJ~ saj za to ni prav nobene
potrebe."

Napovedi rektorja Univerze na Primorskem Rada Bohin
ca, da bodo obnovili pogovore o pridružitvi portoroške
Fakultete za pomorstvo ln promet, so se izkazali za
preuranjene. Vodstvo pomor.ke fakultete namrec o tem
ne ve nicesar in namerava ostati v sklopu ljubljanske
unIverze.
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Sodelovanje
ni pridruževanje

v petek zvecer pa se je s
službene poti v tujini yrnila
tudi dekanja FPP Elen 1\vr
dy. Besede rektorja so jo pre
senetile: "O pridTllževanju
ne vem nic. Ceprav je res, da
si želimo sodelo/Janja, pa 10
ne pomeni, da bi se radi
pogovarjali o pridružitvi UR
Studijski programi, ki jih iz
vajamo na FPP se ne pre
krivajo s programi Up, saj so
bili naši programi akredi
tirani že takrat, ko UP še ni
obstajala."FPP je že vrsto let
del ljubljanske univerze, ki
je ena od 500 najkakovo
stnejših univerz na svetu,
pravi. Financnih težav ni
majo, kakovost študija pa so
dosegli z dolgoletnim de
lom, pojasnjuje. UL je ugle
dna in urejena, medtem ko
se UP ukvarja s financnimi
težavami in transparentno
stjo,razlaga dekanja: "Ne
vem, zakaj bi se odcepili od
tako IIgledne ustanove, kot je
Univerza v Ljubljani?"

TINO MAMIC

Milan Batista: "V PN smo
zasledili, da se menda
pricmjajo pogovori o pri
družitvi FPP k UR FPP je
clanica UL od 1975 in nihce
od sedanjega vodstva o takih
pogovorih ali namenih ne ve
nic, niti nam o takih po
govorih nicesar ni sporocilo
vodstvo UL."Batista poudar
ja, da so ponosni na clan
stvo v UL, ki je v klubu
najboljših svetovnih uni
verz. Moti ga, da si nekateri
želijo ljubljansko univerzo
"ob vsaki priložnosti razbiti':
Sodelovanja s podjetji in
drugimi ustanovami pa ne
odklanja.

Odziv nas je presenetil,
zato smo ga posredovali rek
torju Bohincu in povprašali
za komentar. Odgovor je bil
kratek: "Pisno pobudo za po·
govore o medsebojnem so
delovanju in povezovanju
bomo v skladu s sklepi Sveta
zallpnikov UP posredovali
reklOricj UL in dekanji FPP v
naslednjih dneh. Pred tem in
tudi med samimi pogovori
predloga ne bomo javno ko
mentirali."

Dekanja FPP Elen Twrdy o pridruževanju ne ve nic

Druga plat medalje
Na clanek v PN o

Bohincevi napovedi pogo
vorov o združevanju so se v
Portorožu hitro odzvali. Se
isti dan je v uredništvo pisal
senator UL in prodekan FPP

ve Gorice, ki je tri leta kas
neje dobila samostojno uni
verza.

Razlogov, da je FPP. ki bo
cez dve leti docakala
Abrahama, ostala v sklopu
prve slovenske univerze, je
vec. Najpomembnejši argu
ment je vsekakor položaj
ljubljanske univerze, ki je
najstarejša in najpomem
bnejša v državi, medtem ko
se koprska še razvija in ote
pa s financnimi težavami.
Odlocitev, da ostanejo v UL,
pa so vsekakor sprejeli v
Portorožu, saj jim je Ljub
ljana dala zeleno luc glede
morebitnega pre§topa.

UP si še vedno želi, da bi
FPP postala njena clanica,
kar je bilo v sredo na ses
tanku zaupnikov UP iz vrst
gospodarstva, politike in
kulture glasno izreceno.
Predsednik sveta zaupnikov
Igor Bavcar je dejal, da brez
FPP primorska univerza ni
popolna. Zaradi želja UP. da
bi svoje programe razširila
na naravoslovne in tehnicne
vede, nastajajo programi, ki
bodo v marsicem podobni
programom FPP.

Zgodba o pridruževanju
FPP primorski univerzi ima
dolgo brado, saj je stareiša
od same UP. V devetdesetih
letih, ko so se vrstile pobude
za ustanovitev tretje, pri
morske univerze, je namrec
FPP bila omenjana kot jedro
nove univerze z dvema
kampusama - novogoriškim
in koprskim. A v realnosti ni
prišlo ne do enega ne do
drugega. UP je leta 2003
nastala brez FPP in brez No-

Dolga zgodba

Na Fakulteti za pomor
stvo in promet (FPP) so bili
zaradi cetrtkove objave
clanka v PN o svetu zaup
nikov Univerze na Primor
skem (UP) neprijetno pre
seneceni. Zaupniki so na
mrec v imenu Intereurope,
Luke Koper, Istrabenza in
koprske gospodarske zbor
nice povedali, da si želijo
prestop FPP od ljubljanske h
koprski univerzi. Rektor UP
Rado Bohinc je na seji. ki je
bila odprta za javnost, po
vedal, da se je z dekanjo FPP
že pogovarjal in da je na
klonjena zacetku pogovorov
o pridružitvi. Napovedal je
tudi, da ji bo v kratkem na
pisal uradno pismo z va
bilom za pogovore. A ocitno
je šlo za racun brez krcmar
ja, saj je FPP sodelovanju
sicer naklonjena. pridružitvi
pa nikakor.


